
Til punkt 22: Forretningsordenen 

 

     30. maj 2022 

 

Til Lokaludvalget Indre by. 

 

Som temmelig nyt medlem i Lokaludvalget, er der nogen betragtninger jeg gerne vil dele med jer, og som 

jeg syntes hører til i vores forretningsorden, når den skal godkendes. 

Jeg syntes vores møder er meget lange og slutter sent. Jeg har fra vores medlem i Lokaludvalget på 

Christianshavn hørt, at de slutter senest kl. 21.30. Det kunne jeg godt tænke mig at vi også kunne, da vi er 

flere som skal på arbejde dagen efter. Så lad os stræbe efter det i stedet for at klokken bliver 22.30. 

Hvis det skal kunne realiseres, kræver det nok en mere stram styring af møderne. Der er stor talelyst, lange 

indlæg og mange gentagelser – også fra tidligere møder. 

Samtidig undrer jeg mig over, at et formandskab laver en dagsorden, hvor sagerne prioriteres som A og B-

sager, men dette kan ændres på mødet. Hvordan giver det så mening ? 

Jeg ved godt, at vi også drøftede dette kort ved afslutningen af det første møde, men uden nogen 

konklusion. Men for mig og min overlevelse i Lokaludvalget, er det vigtigt at vi får lavet nogen aftaler. 

Det skal siges at jeg syntes det er spændende emner, men nogen skal lære at begrænse sig. 

 

Vh Marianne Halkjær 


